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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:724 Energipriser

De senaste månaderna har energipriserna framför allt i prisområde 3 och 4 
skjutit i höjden. Vi ser privatpersoner i pressen som oroar sig för hur man ska 
klara att betala sina elräkningar, ett helt nytt fenomen och ett oroande sådant. 
Samtidigt kan vi läsa i pressen att stora företag som investerat i datahallar och 
batterifabriker diskuterar speciella avtal för att klara sin lönsamhet. Detta 
är också ett nytt fenomen. 

Svensk energipolitik bör bygga på långsiktiga spelregler och klara besked som 
gör förutsättningarna för investeringar i företag och planering av den privata 
ekonomin greppbara. Nu håller detta på att hastigt förändras, och både 
energipriser och spelregler blir oklara och svåra att förutse.

Regeringen verkar nu klara energipolitiken mer ad hoc, och stabiliteten blir 
därmed hotad. Samtidigt har statsrådet i pressen uppgett att statsrådet tror på 
nuvarande regeringspolitik vad avser energiförsörjningen. 

Min fråga till statsrådet Khashayar Farmanbar lyder:

 

Är det statsrådets avsikt att vidta några andra åtgärder för att på sikt uppnå en 
stabilare långsiktig energipolitik? 

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-12
Besvaras senast
2022-01-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


